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DAGSORDEN-Referat. 

Skolebestyrelsesmøde Snedsted skole 
Tirsdag, den 1. oktober 2024 

17.00 – 19.30 
Afbud fra: 0 
Dagsorden Intro til punktet 
 
  
1. Analyse af 
specialområdet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2) Trivselsindsats 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3) Bestyrelsens 
møde med 
forældrerådene 
 
 
 
 
 
 

 
 
1.) 
Det er politisk besluttet, at der skal laves en involverende 
proces for en stor gruppe interessenter omkring 
skoleområdet. 

- På mødet kommer et oplæg til drøftelse om 
bestyrelsens tanker om de 4 forslag i rapporten. 

 
LH gennemgik oplægget. Bestyrelsen drøftede punktet og 
de 4 løsningsforslag.  
Bestyrelsesmedlemmerne ønsker ikke at give en 
tilkendegivelse på det oplyste grundlag. Der ønskes 
yderligere indsigt i bl.a. økonomiske rammer og 
uddannelsesmæssige rammer.  
 
2) Drøftelse af, hvordan bestyrelsen vil arbejde med og 
holde fokus på trivsel. 
 
-Opmærksomhed i emneugerne i forhold til trivsel. 
-Morgenmadsprojektet i overbygningen. 
-lille elevråd kom med forslag til garderober. 
-Eleverne oplever forsk. ting, turer ofte lige nu. 
-Fokus på faglige og sociale fællesskab. 
 -Hvad gør vi for at synliggøre og bevidstgøre arbejdet 
med trivsel? 
 - Trombakken kører med fælles aktivitet i en 
mandagspause for begge huse. 
 
 
 
3.) 
I sidste skoleår blev det aftalt, at bestyrelsen holder et 
fællesmøde med alle forældrerådene. Mødet har fokus på, 
hvordan forældrerådene kan støtte op om børnenes trivsel 
på skolen. 
Drøftelse af, hvordan bestyrelsen vil arbejde med trivsel – 
og ideer til mødet med forældrerådene. Nedsættelse af 
arbejdsgruppe til forberedelse af møde med 
forældrerådene? 
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4) Trombakkens 
pladsudfordringer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5. Bestyrelsen på 
forældremøderne 
 
 
 
 
6 
Budgetopfølgning 
 
 
 
  
 
7. Efterretninger 
(10 min.) 
 
 
 

 
Evt et samlet møde med et oplæg fra bestyrelsen, for at 
høre ideer til trivselsarbejdet. 
Arbejdsgruppe: Marie, Jannie, Bo Jonas Søren 
Kage og kaffe fra skolen. 
 
 
 
4) 
Opfølgning på rundvisningen i Trombakken på mødet i 
august.  
 
Trombakkens personale har skrevet til bestyrelse om, 
hvad det betyder med pladsudfordringerne for eleverne på 
Trombakken. 
Det giver uro og eleverne reagerer på hinanden. 
 
Elevtal og personaletal fra 2016 til nu. 
Visiteringstilbuddet sendes til bestyrelsen. 
Beskrivelsen af Trombakken som undervisningstilbud. 
 
Kobling til undervisningsministeriet beskrivelser af 
specialtilbud. 
 
Skolebestyrelsen har inviteret BFU til dialogmøderne. 
Skolebestyrelsen nedsætter et udvalg til et skriv – Bo, 
Jonas- Jannie – Maria - Søren. 
Skolebestyrelsen ønsker at invitere BFU til  
at tale om pladsudfordringerne. 
Ringe til undervisningsministeriet for råd. 
 
 
5.) Kort om oplevelserne ifm forældremøderne  
Tilkendegivelser af, at det er rart at kende nogle fra 
skolebestyrelsen. 
Rart, at der var en skabelon for medlemmerne. 
 
 
6 
Kort om skolens økonomi. 
LH orienterede. 
Ønske om at åbne de højeste forbrugsprocenter. 
 
 
 
 
7)Bordet rundt – med fokus på forberedte 
efterretningspunkter 
Henriette Krogh har fået nyt arbejde. 
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8. Punkter til 
næste møde (5 
min) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9. Eventuelt (10 
min.) 
 
 
 
 
 
 
  
 

Der er lavet ansættelses samtaler 22/10 klokken 16 – 
Søren deltager. 
 
 
 
Forslag: 26/11. 

-  Budget. 
- Referat fra møde med BFU 19/11 
- Kursus 28/10 med skole og forældre. 
- Listen over principper gennemgås 
- Det lokale Skole og samfund ønsker at deltage for at 

fortælle om sig selv. 10 min. 
- Opfølgning på nedsatte udvalg. 

(pladsproblematikker og forældreråd) 
- Princip om skolefest. 
- Årshjul 
 

Tidsbegrænset parkering ved pladserne ved mooncar 
skoven. 
 
Snak om udgangstilladelsestidspunktet for Trombakkens 
ældste elever. 
 
Der er lidt aftensmad i forbindelse med punkt 1.  
 
 Tak 
 
  

 


